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Dnia 01 października 2024 r. o godzinie 13:30 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo odbyło się posiedzenie 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Członkowie komisji spotkali się  w celu omówienia i wydania opinii w sprawie 

petycji nr RRGP.152.6.4 która wpłynęła w dniu 05.08.2024 r. do Urzędu Gminy w sprawie „usunięcia obornika 

w m. Brylewo” oraz petycji nr RRGP.152.7.2024, która wpłynęła w dniu 21.08.2024 r. w sprawie wyznaczenia 

kolejnego przystanku autobusowego w m. Oporowo. 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Aleksandra Kolasińska  – Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

która zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i gości. 

2. Omówienie petycji nr RRGP.152.6.2024 z dn. 05.08.2024 r. oraz wydanie opinii. 

3. Omówienie petycji nr RRGP.152.7.2024 z dn. 21.08.2024 r. oraz wydanie opinii. 

4. Zakończenie. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo oraz 

protokolantka, zgodnie z listą obecności. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie członków komisji i zaproszonych gości 

Pani Aleksandra Kolasińska powitała obecnych członków komisji, zaproszonych gości oraz protokolantkę. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Omówienie petycji nr RRGP.152.6.2024 z dn. 05.08.2024 r. oraz wydanie opinii. 

Przewodnicząca Komisji nadmieniła, że członkowie Komisji zostali odpowiednio wcześniej zapoznani z treścią 

poszczególnych petycji. Kolejno nadmieniła, że petycja, która wpłynęła z miejscowości Brylewo jest już 

nieaktualna ze względu na usunięcie problemu. Wójt zabrał głos za zgodą Pani Przewodniczącej. Wójt wyjaśnił, 

że rozmawiał z Prezesem OHZ Garzyn o problemie mieszkańców Wsi Brylewo, co w rezultacie po tygodniu  

od wpłynięcia petycji pryzma z obornikiem została usunięta. Wójt nadmienił, że dodatkowo poprosił,  

by w przyszłości nie składować obornika tak blisko zabudowy mieszkaniowej. Radni zastanawiali się nad tym, 

czy w obowiązują przepisy odnośnie odległości składowania. Wójt wyjaśnił, że po konsultacji z Radcą prawnym 

nie obowiązują przepisy, które regulowałyby odległość składowania pryzmy obornika. Wywiązała się dyskusja. 

Ponieważ uwag i pytań nie wniesiono komisja przeszła do zredagowania opinii. 

Komisja wspólnie zredagowała treść opinii, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Jako potwierdzenie 

wspólnie wypracowanego stanowiska Radni złożyli własnoręczne podpisy pod dokumentem. Opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 3. Omówienie petycji nr RRGP.152.7.2024 z dn. 21.08.2024 r. oraz wydanie opinii. 

Następnie skupiono się na kolejnej petycji w sprawie utworzenia kolejnego przystanku autobusowego. 

Przewodnicząca nadmieniła, że z treścią tej petycji Radni mieli okazje zapoznać się odpowiednio wcześniej. 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi Gminy. Wójt poinformował Radnych że przystanek znajduje się przy 

kościele, gdzie znajduje się wiata przystankowa jaki odpowiedni teren do przeprowadzania manewrów przez 

autobus. Kolejno Wójt wyjaśnił kwestie techniczne. Kolejno skupiono się na ewentualnym usytuowaniu nowego 

przystanku, co w opinii Wójta nie jest możliwe ze względu na brak możliwości manewru autobusu oraz ze względu 

na to, iż kierowca musiałby nadrobić drogi. Dodatkowo oznaczałoby to reorganizację siatki dowozów, a także 

generowałoby to dodatkowe koszty. Wywiązała się dyskusja. W dalszej części wypowiedzi, Wójt nadmienił,  

że realizuje się dowóz dzieci do szkół na terenie Gminy w sposób bezpieczny. Radni zgodzili się z Wójtem,  

iż bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze.  

Ponieważ uwag i pytań nie wniesiono komisja przeszła do zredagowania opinii. 

Komisja wspólnie zredagowała treść opinii, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Jako potwierdzenie 

wspólnie wypracowanego stanowiska Radni złożyli własnoręczne podpisy pod dokumentem. Opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 4. Zakończenie. 

Ponieważ uwag i zapytań nie wniesiono, a porządek obrad został wyczerpany, Przewodnicząca posiedzenia –

podziękowała wszystkim za spotkanie i tym samym zamknęła posiedzenie.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie 14:45 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI      PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

Biernaczyk Kamil (Członek komisji)    …………………………….. 

Busz Bernadeta (Członek komisji)   …………………………….. 

Chwaliszewski Michał (Członek komisji)  …………………………….. 

Kmieć Marcin (Członek komisji)    …………………………….. 

Majchrzak Piotr (Zastępca Przewodniczącej Komisji) …………………………….. 

Ratajski Jerzy (Członek komisji)   …………………………….. 

 

 


